

金融英语阅读：世界银行预测中国经济今年增长将达到9.3%

PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/470/2021_2022__E9_87_91_E8_9E_8D_E8_8B_B1_E8_c67_470399.htm

英文：Chinas economy to grow 9.3 percent in 2005: World Bank The World Bank said Thursday Chinas economy is expected to grow by 9.3 percent in 2005, and will slow down to 8.7 percent next year. According to a quarterly update by the bank on Chinas economy, Chinas consumer price index is projected to remain at low level. With domestic demand driving growth again, a decline in the current account surplus is expected in 2006 after a projected record surplus of over 6 percent of the countrys gross domestic product in 2005.

中文：世界银行预测中国经济今年增长将达到9.3% 世界银行 3 日说，中国经济增长率今年将达到 9 . 3 % ，明年将下降至 8 . 7 % 。根据中国银行的每季度经济指标数字，中国的消费物价指数仍然保持低水平状态。国内需求推动经济再一次增长，期待在2005年的国民生产总值超过6%之后，2006年的国际收支经常项目出现顺差。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com